



Ad hoc-Mitteilung nach § 15 WpHG

First Sensor AG
Peter-Behrens-Str. 15
12459 Berlin

First Sensor-Aktie ISIN DE0007201907 | WKN 720190

29. März 2012

First Sensor AG veröffentlicht endgültige Jahreszahlen 2011

Die First Sensor AG hat auf Basis endgültiger Konzernzahlen den Umsatz im Geschäftsjahr 2011 deutlich gesteigert und somit ihr formuliertes Umsatzziel erreicht. Der Umsatz der First Sensor-Gruppe erhöhte sich um 44 % auf EUR 65,2 Mio. (Vorjahr: Steigerung um rund 50 % auf EUR 45,2 Mio.). Die zum 01.10.2011 in den Konzernabschluss von First Sensor einbezogene Sensortechnics-Gruppe trug 12,6 Mio. Euro zum Gesamtumsatz bei.

Das operative Ergebnis EBITDA vor einmaligen Sonderaufwendungen wurde gegenüber dem Vorjahreszeitraum um rund 38 % auf EUR 9,7 Mio. gesteigert (Vorjahr: EUR 7,0 Mio.). Korrespondierend ergibt sich trotz der gestiegenen Aktienzahl daraus ein adjustiertes Cash-EPS von EUR 0,51 und damit eine Steigerung gegenüber dem Vorjahr um rund 36 %.

Das EBIT vor Transaktionskosten des Erwerbs der Sensortechnics-Gruppe, vor einmaligen Aufwendungen sowie vor Abschreibungen aus Kaufpreisallokation beträgt EUR 5,7 Mio., was einer Steigerung von 47 % gegenüber dem Vorjahr (EUR 3,9 Mio. vor Abschreibungen aus Kaufpreisallokation) entspricht. Die Transaktionskosten der Akquisition betragen insgesamt EUR 2,6 Mio., davon wurden EUR 1,0 Mio. im Geschäftsjahr 2011 aufwandswirksam verbucht. Die Abschreibungen aus Kaufpreisallokation stiegen durch die Akquisition von EUR 0,2 Mio. auf EUR 1,1 Mio.. Die einmaligen Aufwendungen aus Integrationsmaßnahmen betragen EUR 2,1 Mio..

Das Eigenkapital wurde durch die durchgeführte Kapitalerhöhung deutlich gestärkt und beträgt EUR 69 Mio., was einer Eigenkapitalquote von 43 % zum Bilanzstichtag entspricht. Der First Sensor Konzern verfügt über liquide Mittel von EUR 12,8 Mio..

Der Auftragsbestand erhöhte sich um rund 200 % und lag zum 31.12.2011 bei EUR 63,6 Mio. (Vorjahr: EUR 21,7 Mio.). Dieser sehr starke Anstieg ist ein Beleg für die anhaltend starke Nachfrage aus den von First Sensor bedienten Märkten.



Im vergangenen Geschäftsjahr 2011 hat First Sensor sehr erfolgreich auf das Ziel hingearbeitet, ein weltweit anerkanntes integriertes Industrieunternehmen für innovative Sensorlösungen zu werden und die notwendigen Grundlagen für weiteres anhaltendes Wachstum zu schaffen.

Der Vorstand der First Sensor AG strebt für das Jahr 2012 eine Steigerung des Gesamtumsatzes auf EUR 118 Mio. bis EUR 122 Mio. und somit eine annähernde Verdoppelung des in 2011 erreichten Umsatzes von rund EUR 65 Mio. an. Das daraus resultierende Ergebnis vor Steuern, Zinsen und Abschreibungen aus Kaufpreisallokation (EBITA) und vor Integrationskosten ist zwischen EUR 13 Mio. und EUR 15 Mio. geplant.

In den Folgejahren wird weiterhin eine zweistellige Wachstumsrate beim Umsatz angestrebt, der spätestens 2015 ein Niveau von EUR 150 Mio. erreichen soll. An dem Ziel, mittelfristig eine EBITA-Marge von 15 % zu erzielen, wird weiterhin festgehalten.

First Sensor AG
Der Vorstand



First Sensor

Informationen und Erläuterungen des Emittenten zu dieser Ad hoc-Mitteilung

Alle Planungen basieren auf den Annahmen, dass es weder zu einer weiteren deutlichen Abschwächung der Weltwirtschaft beziehungsweise zu Störungen der Finanzmärkte noch zu Maßnahmen einzelner Regierungen kommt, die das Geschäft von First Sensor maßgeblich beeinflussen.

Der vollständige Konzern-Jahresfinanzbericht für 2011 wird am 29.03.2012 unter www.first-sensor.com/de/investor-relations veröffentlicht.

Weitere Angaben zur Gesellschaft erhalten Sie im Internet unter www.first-sensor.com oder unter Tel.: +49 30 639923-710.

Über First Sensor

Die First Sensor AG ist ein führender Anbieter von hochqualitativen kundenspezifischen Sensorlösungen in den Branchen Life Science, Industrial, Mobility, Security sowie Aerospace. Mit weltweit über 700 Mitarbeitern erwartet First Sensor einen Jahresumsatz 2012 von rund EUR 120 Mio.. First Sensor wurde vor 20 Jahren in Berlin gegründet und ist seit 1999 an der Frankfurter Wertpapierbörse notiert [Prime Standard | WKN: 720190 | ISIN: DE0007201907 | SIS]. Weitere Informationen zu First Sensor im Internet unter www.first-sensor.com.



Ad hoc disclosure in accordance with section 15 WpHG

First Sensor AG
Peter-Behrens-Str. 15
12459 Berlin
Germany

First Sensor's shares: ISIN DE0007201907 | WKN (German Securities Identification Number)
720190

March 29, 2012

First Sensor AG publishes final figures for 2011

According to the final Group figures, First Sensor AG increased sales significantly in the 2011 financial year, achieving its stated sales target. Sales at the First Sensor Group increased by 44% to EUR 65.2 million (previous year: approximately 50% upturn to EUR 45.2 million). The Sensortechnics Group, which was included in the consolidated financial statements by First Sensor as of October 1, 2011, was responsible for EUR 12.6 million of total sales.

The operating result (EBITDA) before non-recurring expenses increased by approximately 38% to €9.7 million compared to the same period of the previous year (2010 financial year: €7.0 million). Correspondingly, this results in adjusted cash EPS of €0.51, despite the increased number of shares, which is a year-on-year increase of around 36%.

EBIT before transaction costs relating to the acquisition of the Sensortechnics Group, before non-recurring expenses and before amortization due to purchase-price allocation amounts to €5.7 million, a 47% increase compared to the previous year (€3.9 million before amortization due to purchase-price allocation). The Sensortechnics Group contribution to EBIT is €1.4 million. The transaction costs as a result of the acquisition amounted to a total of €2.6 million, of which €1.0 million were expensed in financial year 2011. Amortization due to purchase-price allocation increased as a result of the acquisition from €0.2 million to €1.1 million. The non-recurring expenses due to integration measures amounted to €2.1 million.

Equity was once again strengthened considerably thanks to the capital increase and amounts to €69 million, corresponding to an equity ratio of 43% at the balance sheet date. The First Sensor Group has cash and cash equivalents of EUR 12.8 million.



Orders on hand rose by around 200% and amounted to EUR 63.6 million as at December 31, 2011 (previous year: EUR 21.7 million). This extremely sharp increase is clear proof of the continued strong demand from the markets in which First Sensor operates.

In the past financial year, First Sensor worked very successfully towards its aim of becoming a globally-renowned, integrated industrial company for innovative sensor solutions and establishing the necessary foundations for further sustained growth.

In 2012, the Management Board of First Sensor AG is aiming to increase total sales to between EUR 118 million and EUR 122 million, thus almost doubling the around EUR 65 million sales achieved in 2011. The resulting EBITA from purchase price allocation and before integration costs is forecast to be between EUR 13 million and EUR 15 million.

In the following years, the Company will aim for a double-digit growth in sales which are expected to reach the €150 million level by 2015 at the latest. We are maintaining our target of an EBITA margin of 15% in the medium term.

First Sensor AG
Executive Board



Information and clarifications by the issuer on this ad hoc disclosure

All forecasts are based on the assumption that there will not be a further significant downturn in the global economy, disruptions to the financial markets or measures on the part of individual governments that could materially impact First Sensor's business activities.

The annual financial report for the year ended December 31, 2011 will be published at www.first-sensor.com/de/investor-relations on March 29, 2012.

Further information on the Company can be found on the Internet at www.first-sensor.com or by calling +49 30 639923-710.

About First Sensor

First Sensor AG is a leading provider of high-quality, customer-specific sensor solutions in the life science, industrial, mobility, security and aerospace industries. With more than 700 employees around the world, First Sensor is forecasting annual sales of around €120 million for 2012. First Sensor was formed in Berlin 20 years ago and has been listed on the Frankfurt Stock Exchange since 1999 [Prime Standard I WKN (German Securities Code Number): 720190 I ISIN: DE0007201907 I SIS]. Further information on First Sensor can be found on the Internet at www.first-sensor.com.